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ADVIES 
van de Drentse leden in de ALV IPO aan de statencommissie BFE 
m.b.t. de agenda-onderwerpen voor de vergadering van de ALV op 28 juni 2007 
 
De Drentse leden van de Algemene ledenvergadering IPO hebben de stukken voor de vergadering 
van 28 juni a.s. voorbesproken en brengen hierbij advies uit aan de statencommissie BFE m.b.t. hun 
inbreng in die vergadering en een aantal andere aandachtspunten. 
 
1. Jaarstukken 2006 
Kennis nemen van het jaarverslag en de financiële verantwoording, inclusief accountantsverklaring. 
Instemming betuigen met de voorgestelde terugstorting van overschotten. Voor het overige geen 
opmerkingen. 
 
2. Statutenwijziging in verband met voorgestelde opheffing van de commissie IWV en in verband met 
toevoeging van een adviseur Veiligheid uit de kring van Commissarissen. 
Akkoord. 
 
3. Voordrachten voor benoeming van bestuursleden en herbenoeming van de voorzitter 
Akkoord. 
 
4. Voortgangsrapportage I -2007 
De ALV heeft vorig jaar op grond van een evaluatie besloten, om haar taken te beperken tot de 
controle van het bestuur van het IPO, het vaststellen van de begrotingen en goedkeuring jaarstukken. 
De meer beleidsinhoudelijke taken dienen bij de provinciale staten zelf te liggen. Om de staten in de 
provincies beter in staat te stellen om met ‘hun’ bestuurders van gedachten te wisselen over het beleid 
van het IPO, wordt vanaf 2007 twee keer per jaar een voortgangsrapportage gemaakt. De eerste ligt 
nu voor. 
 
De Drentse ALV-leden vinden het een goede zaak dat op deze wijze de staten zelf beter betrokken 
worden bij het reilen en zeilen van het IPO. Wij adviseren u daarom:  

• het Presidium te verzoeken om deze voortgangsrapportage te agenderen voor alle drie de 
statencommissies in september, zodat inhoudelijk op de daarin opgenomen dossiers kan 
worden ingegaan;  

• aan GS te vragen om (ten behoeve van die commissiebehandelingen) aan deze 
voortgangsrapportage een kolom toe te voegen en daarin kort aan te geven wat de relevantie 
van het onderwerp specifiek voor Drenthe is c.q. wat de inzet van de Drentse bestuurders is in 
IPO-verband. 

• in het najaar een themamiddag over het werk van het IPO te organiseren en daartoe de 
directeur IPO uit te nodigen om e.e.a. toe te lichten. 
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5. Bezuinigingen regeerakkoord 
Ten slotte zouden we graag in de commissie BFE bespreken wat de stand van zaken is m.b.t. (de 
invulling resp. verdeling van) de bezuinigingen die door het Rijk aan de provincies worden opgelegd. 
Valt daar door ons in IPO-verband nog iets aan te doen? Wat gaat dit voor Drenthe betekenen? 
 
 
 
De Drentse ALV-leden, 
Henk Klaver 
Herman Beerda   
Henk van de Boer 


